
  
 
Schriftelijke vragen cf. art. 32 van het Reglement van Orde  

13 maart 2025 
 
Betreft: Hoe gaat het met de voormalig leerlingen van de van Brienenoordschool?   

Geacht college, 

Goed onderwijs legt de basis voor de rest van je leven. Mede om die reden was de sluiting van de Van 
Brienenoordschool in 2023 een grote schok. Het is immers aannemelijk dat de gevolgen voor de 252 
inmiddels voormalige leerlingen van deze school groot waren en misschien nog altijd zijn. Een 
vervallen schoolgebouw en les krijgen van onbevoegde leraren gaan je immers niet in de koude 
kleren zitten. Sterker nog, onze fractie kan niet anders concluderen dan dat deze casus desastreus is 
voor de toekomst van sommige voormalige leerlingen van de Van Brienenoordschool. Wij vinden dat 
dit nooit meer mag gebeuren. Daarom hebben we de volgende vragen aan het college: 

1. Welke lessen trekt het college uit de gebeurtenissen bij de Van Brienenoordschool? 

Een van onze conclusies is dat de Van Brienenoordschool door het vangnet van de 
Onderwijsinspectie is geglipt. Zo blijkt uit de beantwoording van schriftelijke vragen aan de toenmalig 
minister voor Primair en Voortgezet Onderwijs dat de school na 2016 niet meer als zwak is 
beoordeeld. Bij een tussentijds onderzoek bleek de school ‘alleen’ kwetsbaar op het onderdeel ‘Zicht 
op ontwikkeling’. Wij hebben vernomen dat ouders hier niet van op de hoogte zijn gesteld, omdat de 
Onderwijsinspectie dit alleen doet als een school als volledig zwak wordt beoordeeld. 

2. Is de gemeente hier destijds van op de hoogte gesteld? 
3. Heeft de gemeente zicht op welke scholen er op dit moment op deelonderdelen slecht 

scoren? Zo ja, wat doet u met deze informatie? 
4. Zo nee, op welke manier werkt de gemeente dan samen met de Onderwijsinspectie? 
5. Is er iets in deze samenwerking veranderd naar aanleiding van wat er gebeurd is bij de Van 

Brienenoordschool? 

Zoals gezegd is onze fractie bang dat de gevolgen van het fiasco bij de Van Brienenoordschool voor 
de voormalige leerlingen gigantisch zijn. Wij vinden dat er alles op alles gezet moet worden om te 
redden wat er te redden valt. Vanwege gebrekkige communicatie richting de ouders, die blijkbaar nooit 
op de hoogte zijn gesteld, hebben zij geen mogelijkheid gehad om extra te investeren in hun kinderen 
of de nieuwe school van hun kind op de hoogte te stellen. Onze fractie zou daarom graag zien dat de 
ouders alsnog geïnformeerd worden. Op die manier kunnen zij alsnog zorgen voor bijvoorbeeld bijles 
voor hun kinderen. 

6. Is het college bereid om de ouders van de betreffende leerlingen alsnog te informeren? Graag 
een toelichting. 

7. Is het college bereid om de ouders te helpen bij het organiseren van eventuele extra 
ondersteuning voor hun kinderen? Waarom wel of waarom niet? 

8. Is het college bereid om de scholen waar de betreffende kinderen momenteel op zitten te 
informeren over de ontstane situatie? Graag een toelichting. 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
 
 
 
 



 
Hoogachtend, 

 

 .   
 

Co Engberts 
PvdA Rotterdam  

Manuel Crielaard  
Leefbaar Rotterdam 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


